
Apáti István
országgyű lési képviselő

i ra árÉy

	

L‘

Érkezeti : L014 W!:.. 2 5.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Ténylegesen mit tervez tenni a Kormány az online pénztárgépekre nyújtand ó
támogatástól önhibájukon kívül elesett gazdálkodókkal? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

K/551 . számon feltett írásbeli választ igényl ő kérdésemben arról érdeklődtem Tisztelt
Miniszter Úrnál, hogy miként kívánják biztosítani az online pénztárgépek üzembe helyezés i
határidejét önhibáján kívül mulasztott keresked őknek a vétlen mulasztás miatt igénybe ne m
vett támogatási összeg utólagos megtérítését .

Kérdésem arra is irányult, hogy miképpen tervez segíteni a kormányzat azokon a
kereskedőkön, akik olyan pénztárgépre fizettek el ő leget, aminek az engedélyét visszavonták ,
vagy a forgalmazó cég egész egyszerűen eltűnt.

Miniszter úr válaszában leírta azt, amit mindenki tudott, akár a sajtóból értesült róla, akár a

saját bőrén tapasztalta az anomáliákat. Leírta, hogyan változtatgattak ad hoc módon
határidőket, elmondta, hogy azok, akik április 30-ig üzembe tudták helyezni a pénztárgépet ,
részesülhettek a támogatási összegben .



A válasza végén pedig tájékoztatott, hogy nem kívánnak további póthatárid őt biztosítani az

önhibájukon kívül mulasztó keresked őknek.

Tisztelt Miniszter Úr !

Mivel a történet hátterét már mindannyian jól ismerjük, kérem most kizárólag az alább i

kérdésekre adjon érdemi választ :

1. Miniszter Úr, 137 000 üzembe helyezett pénztárgépr ő l írt válaszában . Ebbő l tudható, hogy
közel 50 000 pénztárgép üzembe helyezése a mai napig nem történt meg . Ezek nagy rész e
feltehetőleg az engedélyezési és egyéb anomáliák miatt csúszott túl a végső április 30-ai
határidőn. Mi lesz ezekkel az önhibájukon kívül támogatástól elesett kereskedőkkel, Tisztelt
Miniszter Úr? Miért nem teremt mindenki számára egyenl ő esélyeket a kormányzat? Mi az
oka annak, hogy a Minisztérium nem tervezi a támogatás igénybevételére nyitva áll ó
határidőnek a meghosszabbítását a fenti okokra tekintettel ?

2. Egyáltalán nem válaszolt Tisztelt Miniszter Úr arra a kérdésemre, hogy miként terve z
segítséget nyújtani a kormányzat azoknak a kereskedőknek, akiknek az előlegre kifizetett
pénze bent ragadt a válaszban is említett cégek (Alt Cash, Japán Cash, Patkós Cassa )
valamelyikében és jelenleg reményük sincs, hogy a közeljöv őben visszakapják azt . Ezek az
érintettek milyen kormányzati segítségre számíthatnak ?

Várom a fenti két kérdésre megtisztelő , érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . július 24 .
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